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MASøYKOvrMrlNE

HOVEDUTSKRIFT

Den 1. mars 201-8 bl-e det avholdt møLe i oppvekstkomiteen.
Møtet ble avhol-dt på rådhuset - møLerom heÌse/oppvekst

Møtet ble berammet med sakliste, møteinnkalling og sakspapirer
den 22.02.18 med pr. epost til oppvekstkomiteens faste
representanter og varerepresentanter. Møtet bl-e samtidig
kunngjort på kommunens hjemmeside.

TiI stede:

UtvaIg:
Møtedato:

Funksjon
Leder
Nestl-eder
MedIem
Medlem
Medlem
Varamedlem
Varamedlem

Oppvekstkomiteen
01.03 .20L8

Parti
H

SP
Sp
AP
AP
SP
AP

Navn
Jan-Harald Lyder
Mette Olsen
Amund Myrvold
Hanne Mathisen
Bernth Sjursen
Ane Jacobsen
John Aase

Forfal]- t'Øtt for

FO

FO
Amund Myrvold
Bernth Sjursen

Fra administrasjonen: Rådmann Lill-Torbj ørg Leirbakken, (fung.
oppvekstsjef ), ord.fører Reidun Mortensen, kul-turkonsulent Fredrik
Vikse. Sekretær i møtet UII-a-Britt Simonsen.

Møtet ble satt kl. 10.00

Møteinnk aLLing / sakliste

Møtet hevet k]. 11.30

godkj ent
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1/1 I
TILSTANDSRAPPORT 2017 . OPPL.ItrRINGEN

Innstilline:
Kommunestyret tar tilstandsrap port 20 17 til orientering

Behandling:

Vedtak:
Kommunestyret tar til standsrap port 20 17 til orientering.

Enst. vedtatt

2lt8
KOMMUNEDELPLAN FOR IDRETT OG FYSISK AKTIVITET 2OI8 -2022

Innstilline:
Kommunestyret vedtar kommunedelplan for idrett og frsisk aktivitet 2018-2022, Handlingsplan
2018.

Behandlins:
Representant Mette Olsen SP fremmet følgende forslag:

Tilleggsfor slag 7 .2.3 Uprioritertliste
- Gymsal Gunnarnes skole
- Tuftepark Gunnames skole - uteområde

Vedtak:
Kommunestyret vedtar kommunedelplan for idrett og fusisk aktivitet 2018-2022, Handlingsplan
2018

Tilleggsfor slag 7 .2.3 Uprioritertliste
- Gymsal Gunnarnes skole
- Tuftepark Gunnarnes skole - uteområde
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Enst. vedtatt



3lt8
ÅRsvrnr,DrNc 2or7 - uNcDoMsnÅunr

Innstillinq:
Oppvekstkomiteen tar årsmeldingen til etteretning

Behandline:
Representant Mette Olsen SP fremmet følgende forslag:

Foreslår at ungdomssekretær tar kontakt med ungdomsskolen på Gunnarnes skole
- Med informasjon om ungdomsråd
- Opprette dialog

Med mål om å få representanter inn i ungdomsrådet.

Vedtak:
Foreslår at ungdomssekretær tar kontakt med ungdomsskolen på Gunnarnes skole

- Med informasjon om ungdomsråd
- Opprette dialog

Med mål om å ffi representanter inn i ungdomsrådet.

Enst.vedtatt

4ll8
ÅRsvrnr-DlNc 2017 - UNGDoMSKLUBBEN

Innstilling:
Oppvekstkomiteen tar årsmeldingen til etteretning

Behandling:

Vedtak:
Oppvekstkomiteen tar årsmeldingen til etteretning.

Enst.vedtatt
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ELEVUNDERSØKELSE HØST 2017

Innstilling:
Oppvekstkomiteen tar saken til orientering

Behandling:

Vedtak:
Oppvekstkomiteen tar saken til orientering

Enst.vedtatt

6lt8
ÅnsnrcNsKAp 2017 - ppD MrDT-FTNNMARK IKS

Innstilline:

Oppvekstkomiteen tar årsregnskap og Årsmelding for Midt-Finnmark PPD IKS til orientering

Behandling:

Vedtak:
Oppvekstkomiteen tar årsregnskap og Årsmelding for Midt-Finnmark PPD IKS til orientering.

Enst.vedtatt

7lt\
Ånsvrnr-DlNc 2017 MÅSØY MUSEUM

Innstilline:
Oppvekstkomiteen tar Årsmelding Måsøy museum 2017 til orientering.

Behandling

Vedtak:
Oppvekstkomiteen tar,Å,rsmelding Måsøy museum 2017 til orientering.

Enst.vedtatt
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I MASøY KOMIV|UNE

Det ble den 01.03.2018 kl. 1"0.00 avholdt møte i oppvekstkomiteen

Følgende var tilstede:

14.eoMøte ble hevet kI.


